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Modletický vìstník

Tradiční jarní brigáda je
letos naplánována na sobotu
13. dubna. Sraz účastníků je
v 9:00 před budovou OÚ

Pro všechny účastníky akce
budou k dispozici prostředky,
potřebné pro úklid (rukavice,
igelitové pytle, hrábě a jiné
náčiní).

Stejně jako v minulých letech
bude zajištěno malé občer-
stvení během i po skončení
prací.

Kontejnery na velkoobjemový
odpad budou přistaveny na
obvyklá místa v Modleticích
a  Doubravici. Lze je využít na
běžný odpad z vašich
domácností.

Pozor, do kontejnerů rozhod-
ně nepatří železný šrot, suť,

pneumatiky a už vůbec ne
nebezpečný odpad!

Moc děkujeme všem, kteří se do
úklidové akce jakkoliv zapojí.

-pp-

Jarní úklid obce se blíží

Èíslo 3 roèník 11 | Bøezen 2013 | Zdarma

Velikonoční setkání, které pro-
běhlo v sobotu 23. března před
budovou obecního úřadu se
nadmíru povedlo.

Atmosféra byla opravdu báječ-
ná a všichni přítomní vypadali,
že se už nemohou dočkat pří-
chodu pravého jara, které
ovšem ještě zatím moc nedo-
káže pohnout rtutí teploměru
směrem nahoru. To ovšem
zúčastněným nevadilo a spous-
ta z nich si nakoupila veliko-
noční výrobky, se kterými
vyzdobí své domácnosti a
pánové vykoledují nejedno
malované vajíčko.

Hlavním účelem bylo, aby si
hasičské děti, které vyrobily ony
artikly, vydělaly na nové

montérky. Dlužno podotknout,
že se jim to i ve velké míře
podařilo a podstatná část
potřebných peněz je na
správném místě. O tom, jak jim
pracovní oblečení sluší se
budete moci přesvědčit mimo
jiné i na naší domácí půdě a to
jak na dětský den, který se koná
1. června, tak i na hasičské
soutěži 7. září.

Hasičata budou dělat čest
Modleticím i na přespolních
soutěžích a nás všechny může
hřát u srdce, že jsme k tomu
dopomohli. Všem tedy patří
velké poděkování za krásnou
sobotu a za to, že děti budou
mít splněn jeden ze svých snů.

Jiří Szalai, SDH Modletice

Mladí hasiči připravili krásné Velikonoční setkání

Minulý měsíc opět došlo k úniku
chemické látky (pravděpodobně
nafty) z areálu firmy Kaufland
do Dobřejovického potoka.

Díky včasné informaci od
občanů Modletic (Chválova) se
podařilo zamezit větším ško-
dám.

O skutečnosti byli ihned
informováni hasiči, kteří unik-
lou látku odchytávali pomocí
norných stěn. Celá záležitost
byla předána Policii ČR.

Podìkování
Starosta obce Jiří Aron by touto
cestou chtěl vyjádřit dík všem
občanům, kterým není lhostej-
né dění v jejich okolí a kteří
pomáhají obci tím, že nahlašují
případné závady či nedostatky.

Nemusí se jednat zrovna
o podobně dramatické situace.
Pomůže i  informace o rozbité
lampě, poruše kanalizace, špat-
ně uklizeném sněhu a podobně.

-pp-

Chemické látky unikly do potoka

Ve stejný den jako obecní brigá-
da, tj. 13. dubna, se bude konat
odvoz nebezpečného odpadu.

Nakládka začne v 8:00 před bu-
dovou OÚ a bude trvat 20 minut.

Upozornění:

Nebude se odebírat železný
šrot, snečištěné stavební mate-
riály a pneumatiky.

-pp-

Svoz nebezpečného odpadu

Termíny událostí, zmiòovaných v tomto èísle:
 Velikonoèní zábava v Popovièkách (20:00)
 Svoz nebezpeèného odpadu (8:00) a jarní brigáda (9:00)
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Výběr ze zápisu zasedání
zastupitelsva č. 3/2013
Ze dne 21.2.2013

Strategie rozvoje území Øíèanska
Byla doručena žádost Místní
akční skupiny (MAS) Říčansko
o projednání, zda má obec
Modletice zájem zařadit se do
přípravy tvorby Integrované
strategie rozvoje území (ISRÚ)
Říčanska pro období 2014 –
2020. Dále zda Zastupitelstvo
souhlasí s příspěvkem ve výši
24 000 Kč na pořízení ISRÚ
a certifikaci MAS pro možnost
čerpání dotací v období 2014 –
2020. S činností MAS a účelu
využití požadovaných finanč-
ních prostředků seznámila při
zasedání Zastupitelstva ředitel-
ka společnosti MAS paní Pav-
lína Filková. Zastupitelé poté
zmíněnou žádost projednali
a  hlasovali, zda obec souhlasí
se zařazením do přípravy.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2 (J.Ondráčková,
F.Němec)

Hlasování o příspěvku ve výši
24 000 Kč

Pro 1(P.Přibyl), proti 0, zdržel
se 4, nepřítomno 2

Geografický systém MISYS
Firmou GEPRO spol. s.r.o. byla
předložena smlouva na posky-
tování technické podpory geo-
grafického informačního
systému MISYS-OBEC. Před-
mětem této smlouvy je prů-
běžné poskytování systému
MISYS, který obec využívá.
Cena za využívání uvedeného
systému činí 5 600 Kč ročně
a dále licenční poplatek ve výši
1 600 Kč ročně. Uvedené ceny
jsou bez DPH.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

Pronájem nebytových prostor
V souvislosti s ukončením pro-
nájmu nebytových prostor
v  budově č.p. 6 se zastupitelé
dohodli na úmyslu tyto
prostory dále nabídnout k pro-
nájmu. Jedná se o 1 místnost
v 1.patře budovy obecního úřa-
du, kde byla dosud provo-
zována kosmetika. Zastupitelé
požadují, aby zde případný
nový nájemce poskytoval služ-
by pro obyvatelstvo.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

Instalace fotopastí
Zastupitelé projednali možnost
umístění tzv. fotopastí na úze-
mí obce. Jedná se o zařízení,
které bude monitorovat obecní
majetek a zaznamenávat jeho
znehodnocování a  znečišťo-
vání, ke kterému často dochází.
Zastupitelé se dohodli na za-
koupení 1 kusu fotopasti ke
zkušebnímu provozu. Po vy-
hodnocení zkušeností s tímto
zařízením bude rozhodnuto
o dalším postupu. Cena za po-
řízení 1 ks fotopasti nepřesáhne
10 000 Kč.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

Hala na zpracování masa
Byla doručena žádost o vydání
stanoviska ke stavbě haly na
zpracování masa. Uvedená
stavba je plánována v lokalitě
nad bývalým kravínem na
pozemku parc.č. 571/2.
Vzhledem k tomu, že u  pláno-
vané stavby se počítá s  připo-
jením na obecní vodovod
a  kanalizaci, které jsou kapa-
citně nedostačující, obec bude
požadovat, aby se investor

finančně podílel na rozšíření
kapacity obecního vodovodu
a  na výstavbě intenzifikace
ČOV. Zastupitelé se dohodli, že
k vydání stanoviska je nutné
dořešit podmínky výstavby
a uzavřít s investorem plánova-
cí smlouvu, která přesně speci-
fikuje, za jakých podmínek lze
stavbu zrealizovat. K jednání
o zmíněné smlouvě zastupitelé
pověřují starostu obce.

(Stejný průběh mělo jednání
o žádosti o stanovisko ke stavbě
haly na reexpedici masa ve
stejné lokalitě - pozn. red)

Jednání s Kauflandem a DPD
Starosta obce informoval zastu-
pitele o proběhlém jednání se
zástupci firem Kaufland a DPD
v souvislosti s plánovanými
stavbami na jejich území.
Zástupcům firem byly sděleny
požadavky obce, na kterých se
usneslo Zastupitelstvo. Tyto
požadavky bude projednávat
vedení firem a následně firmy
sdělí další postup k  projed-
návaným stavbám.

Pøíspìvek na dìtský den
v Nebøenicích
Zastupitelstvo obdrželo žádost
od mysliveckého sdružení o
příspěvek na pořádání dětského
dne v  Nebřenicích. Tento den
dětí se bude pořádat v prostoru
kolem nebřenického zámku
a  součástí programu bude
mimo jiné ukázka lovu dravých
ptáků. Zastupitelé žádost pro-
jednali a shodli se, že žádosti

vyhoví a bude poskytnut přís-
pěvek ve výši 2000 Kč.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

Prùbìh revitalizace rybníka
Zastupitelé projednali další
postup prací na revitalizaci Zá-
meckého rybníka. V současné
době je vydáno stavební po-
volení a je podána žádost
o  dotaci na uvedenou stavbu.
Zastupitelé se dohodli, že bude
odzkoušena funkčnost sou-
časné výpusti a pokud je
v  pořádku, tak bude rybník
v  jarních měsících vypuštěn,
aby se nánosy v rybníce co
nejvíce odvodnily. Následně
bude ve výběrovém řízení vy-
brána realizační firma. Vlastní
realizace stavby bude probíhat
na konci roku 2013.

Zaji�tìní obecní policie
Starosta obce informoval zas-
tupitele o proběhlých jednáních
s OÚ Jesenice a o možnosti
využívat služeb Obecní policie
Jesenice. Pokud by tyto služby
obec chtěla využívat, je třeba
uzavřít veřejnoprávní smlouvu
mezi obcí Jesenice a Modletice.
Schválení této smlouvy provádí
Zastupitelstvo obce. Zastupi-
telé se dohodli, že mají zájem
o uzavření této smlouvy a žádají
o její zaslání obec Jesenici.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

(Doba konání 19:00 - 23:10)

bude probíhat na konci roku 2013
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Vypracoval: Jiří Aron, starosta

Upraveno pro účely Věstníku

Celé znění je k dispozici na
webových stránkách obce:
www.modletice.cz a na OÚ

Výběr ze zápisu zasedání
zastupitelsva č. 4/2013
Ze dne 14.3.2013

Výstavba hal na zpracování masa
a reexpedici uzenin
Byla předložena smlouva
o  ochraně veřejných zájmů
obce v souvislosti s plánovanou
výstavbou hal na zpracování
masa a na reexpedici uzenin. Za
přítomnosti investorů byly pro-
jednány podmínky výstavby
a podmínky připojení na obecní
vodovod a kanalizaci.

Vzhledem k nedostatečné kapa-
citě ČOV Modletice, je pro obec
Modletice zásadní zajistit finan-
cování pro výstavbu inten-
zifikace ČOV. S investorem
plánovaných staveb byl pro-
jednán příspěvek na intenzi-
fikaci ČOV ve výši 10 mil. Kč
v  případě, že se rozhodnou
stavby (případně alespoň jednu
ze staveb) realizovat. Pokud
bude tento příspěvek obci pos-
kytnut, obec se zavazuje do
stanoveného termínu  projekt
intenzifikace ČOV zrealizovat
a umožní připojit tyto nové
stavby na kanalizační řad.
Součástí výstavby hal bude pro-
dloužení kanalizačního a vodo-
vodního řadu na náklady
investorů. Nově vybudované
inženýrské sítě se investoři
zavazují předat obci. Disku-
tované stavby jsou v souladu
s  platným územním plánem
obce.

Pro 4, proti 0, zdržel se 1
(F.Němec), nepřítomno 2
(P.Přibyl, M.Šimrová)

Povolení vjezdu vozidel
nad �est tun
Byla doručena žádost firmy
AGRO Jesenice a.s. o povolení
vjezdu zemědělských vozidel
s hmotností nad 6 tun do obce.
Jedná se o průjezdy vozidel,

zajišťující zemědělskou výrobu
v průběhu vegetačního období
2013, tedy v termínu 01.04. –
30.11.2013. Součástí žádosti je
seznam vozidel, kterých se
žádost týká.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

Výbìr znaku obce
Zpracovatelem obecních sym-
bolů panem Miroslavem Pavlů
byly předloženy tři návrhy obec-
ního znaku a obecní vlajky.
Jednotlivé návrhy vychází
z  rodových erbů významných
rodin, které v minulosti v Mod-
leticích působily. Dále je ve zna-
cích použit motiv listu
kaštanovníku jedlého (castanea
sativa) jako stromu, který
v  Modleticích roste a dá se
považovat za místní zvláštnost.
Z předložených návrhů byl zas-
tupiteli vybrán znak, který zná-
zorňuje symboly z erbu Jana
Františka ryt. Löw z Erlsfeldu
(dvouocasý lev a křídlo orlice)
a z erbu Hilbertů z Schüt-
telsbergu (hvězda). Barevná
kombinace vybraného znaku je
modro zlatá.

Pro 4, proti 1 (J.Olmr), zdržel
se 0, nepřítomno 2

Polní cesta v Rybníèkách
Starosta obce informoval zas-
tupitele o průběhu jednání se
zástupci Ředitelství silnic
a dálnic, kde byl uveden termín
náhradní výsadby zeleně na
pozemku parc.č. 621. Podle
sdělení pana Hermana z ŘSD
bude možné uskutečnit výsad-
bu v 2. čtvrtletí 2013. Jelikož
obec má v záměru vybudovat
vedle zmíněné zeleně polní ces-
tu, která je jednou ze součástí
plánované sítě vycházkových
cest, navrhl starosta obce zařa-
dit do letošních investic výstav-
bu této cesty a s ŘSD domluvit
výsadbu stromů až po realizaci
cesty, aby nedošlo k poškození
dřevin při výstavbě cesty.

Pro 5, proti 0, zdržel se 0,
nepřítomno 2

Nový dodavatel energií
Starosta obce informoval zastu-
pitele obce o možnosti výběru
dodavatelů energií formou elek-
tronické aukce. Touto formou
výběru dodavatele se v nedávné
době podařilo již několika ob-
cím v ČR výrazně snížit ceny za
dodávky energií. Dále starosta
informoval o průběhu pořádání
elektronické aukce na výběr
dodavatelů energie pro občany
domácností v Říčanech. O této
možnosti výběru dodavatelů,
jak pro obecní majetek, tak pro
obyvatele Modletic, bude ještě
jednáno. Předpokládá se, že pro
občany Modletic bude možnost

se zapojit do další aukce
v  Říčanech, která by měla být
cca v měsíci květnu. Pro pot-
řeby obce je možno uspořádat
aukci společně s některými
dalšími obcemi.

Inventarizaèní zpráva
Starosta obce seznámil zastu-
pitele s průběhem inventarizace
majetku. Inventarizací bylo
zjištěno, že stav jednotlivých
skupin majetku odpovídá stavu
uvedeném v účetnictví. Nebyly
zjištěny žádné inventurní
rozdíly.

Pøíspìvek od DPD
V souvislosti s plánovanými
stavebními úpravami ve firmě
DPD CZ s.r.o. zastupitelé pro-
jednali výši požadovaného
příspěvku na rozvoj obce.
Zastupitelé se shodli na částce
350 000 Kč. Společně s tímto
příspěvkem bude firmou DPD
realizovaná již dříve projed-
nána a odsouhlasena podmínka
vybudování chodníku podél
areálu DPD a komunikací
II/0101 a předání této stavby do
majetku obce.

Pro 4, proti 0, zdržel se 1
(J.Olmr), nepřítomno 2

(Doba konání 19:00 - 0:37)

je na mapce oznaèena �ipkou
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Alfíci z Modletic pod vedením
Jirky Szalaie i letos pořádají
dvoutýdenní letní dětský tábor
ve Vlastějovicích.

Termín tábora je 14.7. - 27.7.
a již dnes je možné zasílat
přihlášky.

Pořadatelský tým má bohaté
zkušenosti s pořádáním táborů,
a jiných akcí pro děti.

Pokud stále váháte, zda svá
dítka poslat právě s Alfíky, pří-
padně zda tábor doporučíte
svým známým, mohlo by vám
pomoci i to, že letos bylo zvo-
leno oblíbené téma celotábo-
rové hry: film.

To se již v minulosti osvědčilo
a děti si ho velmi chválily.

Mohou si totiž na vlastní kůži
vyzkoušet, jak funguje svět
filmových hvězd. Hlavním
úkolem hry je natočení vlastní-
ho snímku.

Filmy natočené na minulém
takto zaměřeném táboře jsou
stále k vidění na internetu
(nejlépe na stránkách Alfíků
pod odkazem Filmové štáby)
a  dodnes se těší vysoké
sledovanosti.

-pp-

Tématem letošního dětského tábora bude opět “film”

Rekonstrukce
sálu na zámku
Taneční sál v areálu zámku
(vedle restaurace U Zvonu)
ještě donedávna sloužil jako
sklad soukromé firmy.

Majitel nemovitosti pan Pevný
v současné době investuje do
rekonstrukce vnitřního prosto-
ru a podle dostupných infor-
mací by měl sál opět sloužit
jako místo konání společen-
ských akcí.

Do příštího čísla se pokusíme
zjistit konkrétnější informace.

-pp-

Podrobnosti o táboře a způsobu přihlášení naleznete na webu

alfici.modletice.cz nebo na tel. 607 187 428 (Jirka Szalai)

Na Folkovém kvítku letos vystoupí Fleret, Kamelot, Vlasta Redl, Semtex i Xindl X
V sobotu 11. května se
v krásném prostředí přírodního
divadla na Konopišti uskuteční
22.  ročník hudebního festivalu
Folkový kvítek.

Jde o jeden z největších folko-
vých festivalů v ČR. Je pořádán
sdružením KVĚT, které zastře-
šuje i modletický klub Alfíci.

I ten se letos na pořádání bude
podílet.

Účinkující představují oprav-
dové hvězdy současného hu-
debního nebe. Řadu z nich jsme
mohli slyšet i na Modletickém
zvonění.

Účast na letošním ročníku
Kvítku již potvrdily kapely

Jarret, Kamelot, Nezmaři,
Fleret, či Semtex. Dále vystoupí
Vlasta Redl, Wabi Daněk
s Milošem Dvořáčkem, Xindl X
a řada dalších.

Vstupné činí 270,- Kč na celý
den. Zdarma pro děti do 10 let.

Zakoupením vstupenky přispě-
jete na činnost sdružení KVĚT,

které se již řadu let věnuje práci
s dětmi. I díky Folkovému kvít-
ku tak mohou být pořádány
další kulturní akce a tábory pro
děti.

Více informací na stránkách
www.folkovykvitek.cz

-pp-


